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Abstract (en)
[origin: US2016248201A1] The connection system for at least one pair of paired connectors includes a plate (2) including an opening for each pair
of connectors, to which is attached a first connector of said pair and a bolt (4) that can be moved laterally in relation to the plate and to the first
connector, said bolt (4) being moveable to a first position that enables insertion of the second connector of said pair until contact is made between
the connectors and to a second stable coupling and locking position of the connectors.

Abstract (fr)
Ce système de raccordement d'au moins une paire de connecteurs appariés comprend une platine (2) comprenant une ouverture pour chaque paire
de connecteurs et sur laquelle vient se fixer un premier connecteur de ladite paire et un verrou (4) déplaçable latéralement par rapport à la platine
et au premier connecteur, ledit verrou (4) étant déplaçable dans une première position apte à permettre l'insertion du deuxième connecteur de ladite
paire jusqu'à la mise en contact des connecteurs et dans une deuxième position stable d'accouplement et de verrouillage des connecteurs.
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